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Od kilku dni włoska prasa donosi o ponownym zainteresowaniu Romy

Marcelo Brozovicem. Chorwat, który był niegdyś bliski transferu do

zespołu Giallorossich, trafił ostatecznie do Interu. Dziś wymienia się go

jako następcę Pjanica. Portal vocegiallorossa.it skontaktował się z

agentem gracza, Miroslavem Bicanicem, który zajmuje się też sprawami

Silvio Anocica, defensora Primavery Romy.

- Spotkałem się z Sabatinim dziesięć dni temu i rozmawialiśmy o wielu rzeczach.

Brozovic?

- Dopóki Inter nie da pozwolenia, nie możemy z nikim rozmawiać.

Rozmawiałeś z Anocicem na kilka dni przed początkiem Final Eight

Primavery?

- Tak, pewnie. Silvio jest podekscytowany i chce dać z siebie maksimum.

Sądzisz, ze jest gotowy na grę w pierwszym zespole?

- To decyzja, która należy do Spallettiego. Jeśli będzie w przyszłym sezonie częścią

pierwszej drużyny, będzie to dla Silvio zaszczyt.

 

Jaka będzie jego przyszłość?

- Zależy od kierownictwa Romy. Znają jego potencjał i z pewnością podejmą

najlepszą decyzję.
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